السيرة الذاتية

أمد نسرين خليل حسين

الجامعة المستنصرية / كلية التربية / قسم العلوم التربوية والنفسية Mobile: 07702005399

Email: dr.nasrenkhalel@gmail.com

ملخص تعریفی:

• اني التدريسية الاستاذ المساعد الدكتور نسرين خليل حسين من مواليد بغداد في سنة 1976, حصلت على شهادة بكالويوس في سنة 1979 من الجامعة المستنصرية / كلية الآداب / قسم الفلسفة

الشهادات الدراسية:

- Ph.D. •
- M.Sc. سنة 2009
- B.Sc. سنة 1999

الجوائز والتكريم الأكاديمى:

15 كتب شكر 3 كتب شهادات تقديرية

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- 10 سنوات في مجال العمل الاداري في كلية التربية / الجامعة المستنصرية
 - 12 سنة خبرة في التدريس في اقسام كلية التربية / الجامعة المستنصرية

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
منطق , أسس التربية , تعليم ثانوي , فلسفة	
التربية	

الأنتساب المهني او الجمعيات:

• لجان: لجنة الجودة في شعبة ضمان الجودة وعضو في لجنة الجودة في قسم العلوم التربوية والنفسية, لجنة امتحانية, لجنة غيابات, لجنة مناقشة, لجنة احصاء, عضو ارتباط بشعبة ابن سينا, مقررة للدراسات العليا ومقررة للدراسات الاولية في قسم العلوم التربوية و النفسية

المنشورات العلمية

• بحوث علمية:: 10 بحوث

• كتب مؤلفة

مقالات: لا يوجد

• فصول.

تطوير المهارات:

• عدد الدورات التي شاركت فيها (4) دورات, وعدد الندوات التي شاركت فيها (25) ندوة

Curriculum Vitae

Asst. Prof. Dr. Nisreen Khalil Hussien

Mustansiriyah University – College of Education Mobile: +9647702005399 Email: dr.nasrenkhalel@gmail.com

PERSONAL SUMMARY:

• I am the teaching assistant professor, Dr. Nisreen Khalil Hussein, born in Baghdad in 1976. I obtained a bachelor's degree in 1999 from Al-Mustansiriya University / College of Arts / Department of Philosophy.

EDUCATION:

- Ph.D. 2016
- M.Sc. 2009
- B.Sc. 1999

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

• 15 books of thanks, 3 books of appreciation certificates

ACADEMIC / TEACHING EXPERIENCE:

- 10 years in the field of administrative work at the College of Education / Al-Mustansiriya University
- 12 years of teaching experience in the departments of the College of Education / Al-Mustansiriya University

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Logical, basics of education, secondary	
education, philosophy of education	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

• Committees: Quality Committee in the Quality Assurance Division, member of the Quality Committee in the Department of Educational and Psychological Sciences, examination committee, absences committee, discussion committee, statistics committee, liaison member in the Ibn Sina Division, rapporteur for postgraduate studies and rapporteur for preliminary studies in the Department of Educational and Psychological Sciences.

PUPLICATIONS:

- Papers: 10 research
- Etc.

PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certifications. 3 certifications
- Conferences. 2 conferences
- Workshops. 10 workshops